
Tiedoksi merkittävät asiat

Nuorisovaltuusto 12.2.2025

Puheenjohtajiston esitys:
Päätetään merkitä seuraavat asiat tiedoksi:
- Vastaus nuorisovaltuuston aloitteeseen Koulujen kierrätys kuntoon!
- Vastaus nuorisovaltuuston aloitteeseen tehdään vanhempainilloista velvoittavampia
- Seuraava nuorisovaltuuston kokous pidetään keskiviikkona 19.3.2025 kaupungintalolla hallituksen 
huoneessa

Päätös:
Merkittiin tiedoksi. Lisäksi saatiin tiedoksi:
- Puheenjohtaja Vida Amoah oli esittelemässä nuorisovaltuuston toimintaa Kilterin koulussa 28.1.
- Nuorisovaltuuston aloitteesta luopua Vantaalla KiVa-koulu mallista ja siirtyä Etelä-Karjalan malliin on 
kirjoitettu Ylellä 29.1. (Elever vill bli av med Kiva skola: ”Mobbning på sociala medier beaktas 
https://yle.fi/a/7-10071160) sekä Vantaan Sanomissa 2.2. (Vantaan nuorisovaltuusto vaatii tiukempaa 
otetta koulukiusaamiseen https://www.vantaansanomat.fi/paikalliset/8252043). Nuorisovaltuutettu 
Aadit Phull oli haastateltavana Ylen jutussa, puheenjohtaja Vida Amoah molemmissa.
- Nuorisovaltuutettu Sahar Hossaini on osallistumassa Monikulttuuristen neuvottelukuntien 
yhteiskokoukseen 26.2.
- Vuodesta 2006 lähtien Vantaan nuorisovaltuuston toiminnassa ja aktiivisesti kokouksissa mukana ollut 
nuorisopalveluiden suunnittelija Taina Saarenpää kiitti nuorisovaltuustoa. Nuorisovaltuusto kiitti häntä 
saadusta tuesta ja toivotti hänelle mukavia eläkepäiviä.
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